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Transportudvalget har i brev af 21. marts 2014 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Erling Bonnesen (V). 

Spørgsmål nr. 513: 

Med henvisning til artikel i Fyens Stiftstidende d. 20. marts 2014 ”MF´er: Flere 

togvogne til Fyn”, bedes transportministeren redegøre for, hvad regeringens 

planer er for Svendborgbanen efter 2014, hvor stort problemet er med mang-

lende siddepladser i Svendborgtogene, og hvor stort ekstra kapacitetsbehov, 

d.v.s. flere togvogne m.v. der er. Ministeren bedes desuden oplyse, hvordan og 

hvornår ministeren vil løse problemerne, ligesom ministeren bedes svare på, 

om ministeren forventer, at kapacitetsproblemerne på Svendborgbanen skal 

løses med finansiering fra ministerens nye løfte på 1,2 mia. kr. til tog, som 

fremgår af artiklen? 

Svar: 

Jeg skal henvise til min besvarelse af spørgsmål 512 (TRU alm. del). 

Hertil skal jeg tilføje, at hvor mange pladser, der er til rådighed, reguleres i 

kontrakten med DSB. DSB overholder kravet fsva. siddepladser. 

Hvis man skulle garantere siddepladser til alle i myldretiden, så vil det blive 

meget dyrt. Det vil betyde, at der vil skulle indkøbes tog, som kun ville skulle 

bruges på ganske få afgange, og så stå stille resten af dagen. 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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